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Zápisnica zo zasadnutia 

VÝBORU MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 

uskutočneného dňa 03.októbra 2024 

v priestoroch KS Opatová. 

Prítomní členovia VMČ SEVER: 

Členovia výboru: 
Mgr. Miloslav Baco 
Mgr. Martin Petrík 

Neprítomní členovia: 
Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art - ospravedlnená 
JUDr. Martin Smolka – ospravedlnený 
Ing. Ladislav Matejka–  ospravedlnený 
Ing. Miloš Mičega- ospravedlnený 
Mgr. Kamil Bystrický- ospravedlnený 

Prítomný garant komisie : Zdena Šavelová 
Ostatní prítomní: Mgr. Zdeno Marousek – mestská polícia Trenčín 

Ing. Gabriela Vanková – vedúca útvaru majetku mesta 
Ing. Roman Jaroš – riaditeľ MHSL 

Program: 

1. Úvod 

2. Nové požiadavky občanov a poslancov 

3. Rôzne, diskusia 

4. Záver 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 

1. ÚVOD: 

Poslanec Mgr. Miloslav Baco predseda výboru VMČ SEVER privítal prítomných členov VMČ 
a ostatných prítomných. Oznámil, že poslanec Ing. Matejka, JUDr. Smolka, Ing. Miloš 
Mičega, Mgr. Kamil Bystrický a Mgr. Zuzana Mišáková sa ospravedlnili. Skonštatoval, že 
výbor nie je uznášaniaschopným, prítomný boli 2 členovia. Navrhol aby sa prešlo na diskusiu 
a požiadavky občanov. 

2. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

požiadavky občanov: 
4081:Občania žiadajú aby mesto riešilo slabý tlak na ulici Potočnej 13/163,teraz keď 
prebiehajú práce TVK v Opatovej. Bolo im povedané že musia odpojiť celú ulicu teraz majú 
na to príležitosť, keď prebiehajú práce v Opatovej. 
4082:Občania:žiadajú aby mesto dalo opraviť trčiace kanále na Opatovskej ulici 
od nového nadjazdu po železničný podchod ktoré, sú už niekoľko rokov v dezolátnom 
stave. Je to veľmi nebezpečné. 
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4083: Občania: žiadajú pripojiť Opatovú k cyklotrase ktorá sa teraz buduje. Chcú vedieť, či 
je to v projekte zahrnuté. 
4084:Občania: chcú vedieť ako sa mesto vysporiada s pripojením Opatovej na novú 
cyklotrasu, keďže TSK neplánuje budovať sekundárne pripojenia, ale len kostrovú sieť. 
4085:Občania: žiadajú dopravnou značkou povoliť prejazd cyklistom z Opatovskej ulice 
cez ulicu Niva popri MŠ Opatová. Teraz je tam zákaz vjazdu pre všetkých účastníkov 
cestnej premávky.  
4086:Občania: sa pýtajú ako to bude riešené s cestou po ktorej stále chodia ťažké autá, 
ktoré stavajú cyklotrasu, ktorú má na starosti ako investor Trenčiansky samosprávny kraj. 
4087:Občania: žiadajú spraviť pasport cesty od nového nadjazdu po železničný podjazd 
v Opatovej z dôvodu že, túto trasu využívajú stavebné mechanizmy, stavebné 40 tonové 
autá, ktoré tam budujú cyklotrasu. 
4088:Občania žiadajú skontrolovať rozšírenie invazívnej rastliny - Pohánkovec japonský. 
Od železnice smerom do Kubrej, okolo nového chodníka zo Sihote do Opatove j- járok. 
4089:Občania: žiadajú aby sa niečo robilo so stojacou vodou pri dome č.527 je tam 
prepadnutá cesta. Viac krát už na to upozorňovali. 
4090:Občania: žiadajú mesto aby sa nepovolila taká veľká výstavba v ich lokalite, kde má 
vyrásť jedenásť osem poschodových domov. Naruší to ich komfort bývania. 
4091:Občania: Občania sa pýtajú ako to bude riešené s kanalizáciou a cestou ku novej 
výstavbe ktorá bude zanedlho riešená v ich lokalite. Čí bude budovaná nová alebo ako to 
bude riešené. 
4092:Občan chce vedieť v akom stave je revitalizácia parku v Opatovej? Kedy bude 
verejnosti predstavený finálny návrh. 

požiadavky poslancov: 

4093:VMČ SEVER: žiada investičné oddelenie aby doručilo projektovú dokumentáciu 
Opatovského cintorína p. Vankovej na útvar majetku mesta. 

3. Diskusia 

Občania sa informovali ohľadne linky smere z Opatovej a do Opatovej. Ako im bude 
premávať. Aby vedeli ako sa dostanú do mesta. 
Občianka žiadala aby sa znovu skontroloval tlak vody na ulici Potočnej 13/163. Keď tam 
boli prvý krát, bolo jej povedané že by museli odstaviť celú ulicu. Teraz keď prebiehajú 
práce TVK v Opatovej, tak by chcela aby sa to znovu skontrolovalo a niečo už konečne 
po riešilo, a mali normálny tlak vody. 
Občania by chceli požiadať aby mesto dalo opraviť trčiace kanále na Opatovskej ulici 
od nového nadjazdu po železničný podchod ktoré, sú už niekoľko rokov v dezolátnom 
stave . Je to veľmi nebezpečné vravel pán ktorý tadiaľ chodí každý deň. 
Občania sa zaujímali ohľadne nastávajúcej výstavby v Opatovej ktorá bude prebiehať 
v lokalite kde bolo bývalé družstvo. Sú zarazení že tam bude 11 bytových domov ktoré 
budú mať 8 poschodí. Sú znepokojení zo zničenia jednej prístupovej cesty ktorá vedie 
k tejto stavbe, už teraz je v dezolátnom stave. Majú strach. 
Pýtajú sa ako to bude riešené s cestou po ktorej stále chodia ťažké autá, ktoré stavajú 
cyklotrasu, ktorú má na starosti ako investor Trenčiansky samosprávny kraj. 
Občania žiadajú spraviť pasport cesty od nového nadjazdu po železničný podjazd, 
z dôvodu že tuto trasu využívajú stavebné mechanizmy, stavebné 40 tonové autá, ktoré 
tam budujú cyklotrasu. 
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Občan sa pýta či sa nebude niečo riešiť s parkovaním v Opatovej pri kostole nemajú tam 
kde parkovať aj keď sú svadby, pohreby, omše, nie je kde parkovať a keď tam zaparkujú 
príde policajt a dostane pokutu, že zle parkuje. 
Občan je pohoršený, že šoféri autobusov nehľadia na cyklistov, na ulici Potočnej ohrozujú 
ľudí, ktorí tadiaľ chodia. 
Občan vravel že sa v Opatovej rozšírila invazívna rastlina - Pohánkovec japonský. 
Od železnice smerom do Kubrej, okolo nového chodníka zo Sihote do Opatovej - járok. 
Občania navrhli mestu aby dopravnou značkou povolilo prejazd cyklistom z Opatovskej 
ulice cez ulicu Niva popri MŠ Opatová. Teraz je tam zákaz vjazdu pre všetkých účastníkov 
cestnej premávky. 

4. Záver. 

Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 7.11.2024 v priestoroch Centrum Seniorov na Sihoti. 

 

Zapísala: Zdena Šavelová 
V Trenčíne, dňa 03.10.2024 

Mgr. Miloslav Baco 
Predseda VMČ SEVER 

Čas trvania zasadnutia od 16:04 hod. do 17:35 hod. 


